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Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 24.9.2009 na OcÚ 

Jasenica 

 
 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

                 Beáta Beniačová – kontrolór obce 

                 Mária Šibíková  - učtovník obce, zapisovateľ 

                  

 

Overovatelia zápisnice :   Jozef Janáček                                      

                                          Igor Očkay 

 

1.  Otvorenie 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Táňa Kňaţková, 

ktorá prítomných privítala a oboznámila ich s programom rokovania. 

 

2.  Kontrola uznesení 

 

Starostka obce konštatovala, ţe uznesenia z minulého zasadnutia sú plnené priebeţne 

alebo sú splnené. 

  

 

3.  Ţiadosť fy GastroJas, s.r.o. Jasenica 33 o schválenie otváracích hodín     

    v novootvorenom zariadení v priestoroch Jednoty 

 

Fy GastroJas, s.r.o. Jasenica 33 ţiada OZ o schválenie otváracích hodín v prevádzke 

Sport Pub Jasenica. 

Obecné zastupiteľstvo prijalo 

 

u z n e s e n i e   č. 23/09 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navrhované otváracie hodiny v novovytvorenej prevádzke 

v priestoroch Jednoty, a to : pondelok – nedeľa od 11:00 – 22:00 hod. 

 

Za : 6 poslancov 

Proti : 0 

Zdrţal sa :0  

Neprítomná : 1   /Kolkusová/ 

 

 

 

 

4. Odmena pre obecnú kronikárku – Mgr. Adrianu Šterdasovú 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo 
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u z n e s e n i e  č. 24/09 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje ročnú odmenu vo výške 332 € /10001, 83 Sk   

pre Adrianu Šterdasovú za vedenie obecnej kroniky. 

 

Za : 5 poslancov 

Neprítomná : 1/ Kolkusová/ 

Proti : 0 

Zdrţal sa : 1 /Šterdasová/ 

 

5.  Igor Ďurman – vrátenie 3 izbového podkrovného bytu v 16 b.j. k 1.10.2009 

 

Starostka obce oboznámila prítomných o moţnosti prideliť 3 izbový podkrovný byt 

p. Ivanovi Ţiačkovi, bytom Jasenica 191, nakoľko  p. Ďurman vracia byt prenajímateľovi. 

Obecné zastupiteľstvo prijalo 

 

u z n e s e n i e   č. 25/09 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prideliť 3 izbový podkrovný byt v 16 b.j.p. Ţiačkovi,  

v prípade jeho odmietnutia doporučuje prideliť byt p. Papulákovi, nakoľko očakávajú 

prírastok do rodiny a 2 izbový byt je nevyhovujúci. Taktieţ OZ poţaduje, aby 3 izbový 

byt bol odovzdaný v pôvodnom stave. 

 

Za : 6 poslancov 

Neprítomná : 1/ Kolkusová/ 

Proti : 0 

Zdrţal sa : 0   

 

 

6. Ţiadosť o zrušenie uznesenia OZ č. 37/2008 zo dňa21.10.2008 – Ing. Češko Vladimír 

 

Na základe podania ţiadosti p. Češka o zrušenie uznesenia OZ č. 37/2008, kde menovaný 

nesúhlasí s odpredajom časti parcely KN-C 1215/5 o výmere 172 m2 z vlastníctva obce do 

vlastníctva Františka Ţbodáka, bytom Udiča 378, starostka obce vypracovala stanovisko, kde 

uvádza, ţe prevod majetku vţdy podlieha schváleniu zastupiteľstvom a zákonným 

predpokladom prevodu vlastníctva je vklad kúpnej zmluvy príslušnou správou katastra, 

k čomu došlo 24.11.2008 pod V 3490/08. Preto nie je moţné dosiahnuť zrušenie uznesenia 

obecného zastupiteľstva. 

Ing. Vladimír Češko – oboznámil prítomných o jeho nesúhlase ohľadom predaja parcely 

KN-C 1215/5 časť  Lúky, poţadoval opätovné  hlasovanie  poslancov k odpredaju uvedenej 

parcely  zrušením uznesenia č. 37/08. Starostka obce  vyzvala prítomných poslancov, aby sa 

na  ţiadosť p. Ing.Češka znova vyjadrili k uvedenému uzneseniu hlasovaním, hoci toto 

hlasovanie nebude mať na  uvedenú problematiku ţiadny vplyv. 

  

Za : 3 poslanci / Janáček, Baninec, Šterdasová/ 

Proti : 0 

Zdrţal sa : 3 / Grbál, Očkay, Bočíková,/ 

Neprítomný : 1 / Kolkusová/ 
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7. Rôzne 

 

a/ starostka obce vyzvala prítomných, aby podporili jej kandidatúru vo voľbách do VUC, 

    ktoré sa budú konať 14.11.2009 

 

b/ petícia občanov, ktorí nesúhlasia s otvorením novozriadeného reštauračného zariadenia 

    v priestoroch COOP Jednoty, nakoľko sa obávajú nadmerného hluku. 

    Na základe povolenia prevádzky zo strany COOP Jednota Čadca, obecné zastupiteľstvo 

    nemá námietky. 

 

c/ starostka obce oboznámila OZ s výstavbou MK v lokalite Farské. Ţiadala, aby dotknutí 

    občania mali trpezlivosť, nakoľko v roku 2010 sa začnú práce pri výstavbe kanalizácie. 

    Táto lokalita bude uprednostnená pri výkopových prácach a po jej ukončení sa zrealizuje 

    výstavba MK.  

 

 

8. Diskusia     

 

Jozef Baninec – poţaduje riešiť Veľkú Jasenicu, čo sa týka rozšírenia územného plánu obce 

 

Anna Bočíková – navrhla moţnosť vybudovať chatovú oblasť v oblasti Chrástka  

 

 

9. Záver 

 

Na záver starostka obce poďakovala prítomným za účasť a rokovanie  obecného 

zastupiteľstva ukončila. 

 

 

 

Zástupca starostu :                   Overovatelia zápisnice :            Starostka obce : 

Jozef Banínec                           Jozef Janáček                            Ing. Táňa Kňaţková 

                                                  Igor Očkay               


